
Till Kommunfullmäktiges sammanträde 2020-09-24: 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Ulf Olsson (S) 
 
Den 11 september avlossades skott på en frisörsalong i stadens centrala delar. Det är bara den 
senaste i raden av gängrelaterade våldsdåd som har inträffat i vår stad. Att bryta de kriminella 
gängens inflytande är en viktig jämlikhetsfråga. För det krävs både polisiära och sociala 
insatser. På längre sikt är det helt avgörande att bryta rekryteringen till gängen och att 
underlätta för de som vill lämna den kriminella miljön. För ett och ett halvt år sedan, i 
februari 2019, ställde jag en fråga till Ulf Olsson (S) om hur Borås Stad arbetar för att 
underlätta avhopp från kriminella miljöer. I svaret hänvisades bland annat till att Centrum för 
Säkerhet och Kunskap (CKS) skulle få ett nytt uppdrag kopplat till detta. När det hade gått 
närmare ett halvår och inget hade hänt lämnade jag en motion om att en kommunal 
avhopparverksamhet skulle införas. Nu har det gått totalt 19 månader sedan frågan lyftes i 
kommunfullmäktige och snart kan vi inte vänta längre. Med anledning av detta vill jag fråga 
Ulf Olsson (S): 

- När inför Borås Stad en kommunal avhopparverksamhet för personer i kriminella 
miljöer? 

 

 

Stefan Lindborg (V) 

 

 


